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Under 2023 har styrelsen haft 7 st ordinarie styrelsemöten jämt fördelade över året. De frågor som i 

huvudsak har behandlats har varit följande: 

- Underhållsplan 

Styrelsen har under året fortsatt utveckla underhållsplanen för området, med fokus på att bedöma 

och fördela kostnader under de kommande 20-30 åren. Underhållsplanen ska uppskatta hur stora 

årliga avsättningar som behöver göras till underhållsfonden för att säkerställa att samfällighetens 

anläggningar kan underhållas på ett tillfredsställande sätt framöver. Underhållsplanen gås igenom 

inför varje ny budget, och inför städdagen för att se om det finns åtgärder som kan åtgärdas av 

medlemmarna själva.  

- Bullerplank 

En större åtgärd under året har varit byte/renovering av det mittersta bullerplanket som var i mycket 

dåligt skick. Rivning genomfördes av medlemmar och grundmålning genomfördes av medlemmar. 

Veteranpoolen engagerades för att bygga upp planket samt göra slutmålning. 

- Belysning 

Arbetet med att byta ut äldre lampor i gatubelysningen har fortsatt. Under den gemensamma 

städdagen rätades de mest lutande lyktstolparna upp. 

 - Parkering 

Styrelsen har under året hanterat parkeringsfrågor av olika slag, och fortsätter jobba för att 

parkeringssituationen i området ska vara så funktionell som möjligt. För att gästparkeringarna skall 

hållas tillgängliga för det dessa är avsedda för är det styrelsens uppfattning att dessa inte skall 

missbrukas. 

- Miljöstationer 

Även detta år har det av och till har det varit problem med överfulla kärl i miljöstationerna. 

Frekvensen för tömning har ytterligare justerats för att bättra passa samfällighetens behov. 

Underhåll av dörrar och dörrlås har genomförts vid behov. Miljöstationerna har snyggats löpande för 

att öka trivseln, eftersom ordningen och sopsorteringen ibland lämnat en del att önska. Uppkomna 

problem med lås och dörrar har åtgärdats. 

  



- Internet 

Under året har styrelsen haft en dialog med Telia för att teckna nytt avtal samt att uppdatera 

Internet-hastigheten till 250/250 Mb/s. Leverans kommer ske efter sommaren 2024. Mer info på 

www.fornby.org 

- Entreprenörer 

Styrelsen har dialog med entreprenörer för att hantera snöröjning samt gräsklippning. På grund av 

snörik vinter har uppdraget för snöröjning finjusterats vid ett par tillfällen. 2023 var sista säsongen 

som entreprenören som anlitats för gräsklippning är aktiv. 

- Övrigt 

Den ordinarie årsstämman 2023 hölls den 13 maj i samfällighetens lekpark. Efter coronapandemin 

kunde äntligen gemensamma städdagar genomföras, där bland annat beskärning av träden 

påbörjades.  
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